
 
P R O T O K Ó Ł 

z  posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i  BudŜetu 
     dnia  29 marca   2011r. 
 
 W zebraniu   udział  wzięli członkowie Komisji  wg załączonej  listy obecności. 
Ponadto w zebraniu  uczestniczyli:  Przewodnicząca  Rady Gminy p. Marta Grabińska ,  
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski,  Wójt Gminy p. Ireneusz 
Demianiuk,  Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk, Przewodniczący Komisji Oświaty  
p. Bogdan Wetoszka. 
 
Przewodniczący Komisji  BudŜetu p. Tomasz Weremczuk powitał wszystkich zebranych  a 
następnie głos przekazał  Przewodniczącemu Komisji Oświaty p. Bogdanowi Wetoszce. 
 
Pan Bogdan Wetoszka –  na posiedzeniu naszej Komisji  przeanalizowaliśmy  bardzo 
szczegółowo  kompetencje naszych Komisji  i  mamy  uwagi, uwaŜamy , Ŝe pewne 
kompetencje przyznane nam  powinny znaleźć się  w Komisji BudŜetowej 
- przedstawił propozycje . 
Po dyskusji   ustalono  kompetencje  poszczególnych Komisji, przygotowany projekt  
zostanie przedstawiony na sesji Rady Gminy. 
 
Wójt Gminy – o wyodrębnieniu w budŜecie gminy funduszu sołeckiego  decyduje Rada 
Gminy  - w terminie  do 31 marca  danego roku podejmuje  uchwałę w której wyraŜa albo nie 
wyraŜa zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w następnym  roku. 
Fundusz sołecki wyodrębnialiśmy juŜ przez 2 kolejne lata. 
Jest to kwota  ok. 160 tys. zł.  podzielona na poszczególne wsie wg algorytmu. 
Fundusz sołecki przeznaczany jest zgodnie z uchwałą  zebrania wiejskiego. 
Minusem wyodrębnienia funduszu jest  podział tych środków  ale jednak moim zdaniem 
naleŜy to zrobić. 
 
 Opinia Komisji – pozytywna – głosowano – 4 za. 
 
Wójt Gminy -  ORLIK -  mamy  zapewnienie Urzędu Marszałkowskiego o przyznaniu 
dotacji. 
Koszt  został określony  na kwotę  945,3  tys. zł. 
Dotacja : 47% budŜet państwa , 33 % Urząd  Marszałkowski  a pozostała kwota nasza. 
Najprawdopodobniej będziemy musieli  zbudować  budynek / zaplecze/  - koszt 115 tys. zł. 
Dotychczas  cenę do przetargu  podawaliśmy 100% kwoty kosztorysowej, uwaŜam, Ŝe moŜna 
dać trochę mniej plus kilku procentową gwarancję. 
Wycięcie  lip-  koszt ogromny ale  moŜna przygotować plan zagospodarowania zieleni i 
wówczas  będzie moŜna  ściąć te co są a zasadzić nowe. 
Projektant przygotuje  wstępny projekt  a potem spotkamy się i będziemy uzgadniali. 
Dokumentacja jest juŜ przygotowywana. 
Remont budynku na Dom Kultury – przetarg wygrał p. Bieniuk za kwotę  621 tys. zł. 
04.04.br. zawarcie umowy. 
Schetynówka – przetarg jest ogłoszony przez Powiat , odbędzie się  w piątek. 
Samochód straŜacki dla OSP Przegaliny DuŜe – napisałem wnioski do  Zarządu 
Wojewódzkiego OSP oraz do Komendanta Głównego,  
Otrzymamy – 150 tys. zł.  z Zarządu Wojewódzkiego i 110 tys. zł. od Komendanta 
Głównego. 



Koszt samochodu 580 tys. zł.  W budŜecie mamy zaplanowaną kwotę  na ten cel 100 tys. zł.,  
Na brakującą kwotę moŜna zaciągnąć  poŜyczkę  z Wojewódzkiego  Funduszu Ochrony 
Środowiska – umarzalna 30% więc jest korzystna. 
NaleŜy przygotować projekt uchwały  na kwotę 220 tys. zł. 
 
Opinia Komisji – pozytywna – głosowano 4 za. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła inne propozycje zmiany budŜetu gminy 
- wprowadzenie środków na stypendia 
- nagrody dla p. Guz. 
 
Wójt Gminy – jak juŜ rozmawialiśmy nagroda w kwocie 1 tys. zł.  i naleŜy przygotować  
zaproszenie na sesję 
 
Pan Krzysztof Kalinowski -  wysypisko śmieci w Derewicznej jest zamknięte ale niezgodnie z 
prawem.  WIOŚ nam to zausterkuje. Powinniśmy  ponownie wystąpić do Starosty  z 
harmonogramem zamknięcia gdyŜ  poprzedni jest nieaktualny. Część wymogów spełniliśmy  
ale    całość  naleŜy rozpocząć od nowa. Koszt opracowania  dokumentacji  6 – 20 tys. zł. 
 
Wójt Gminy -  opracować dokumentację a prace rozetapować. 
Temat przygotujemy na następną sesję. 
 
Pan Krzysztof Kalinowski -  podanie p. Rudnickiego o dzierŜawę  działki. 
DzierŜawa  powyŜej 3 lat  - Rada Gminy  w drodze uchwały winna wyrazić zgodę.  
Komisja niech zaproponuje stawkę  za dzierŜawę. 
 
Wójt Gminy – przygotować projekt uchwały  na wyraŜenie zgody na dzierŜawę  i 
wprowadzimy na najbliŜszą sesję. 
Stawka w drodze negocjacji. 
 
Przewodniczący Komisji -  mamy do zaopiniowania projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy 
nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy Komarówka Podl. 
- była księgarnia. 
 
Opinia Komisji  pozytywna – głosowano -4 za. 
 
Wójt Gminy – umowę na dzierŜawę  mieszkania  z p. Król   mamy na czas określony  do 
końca maja br., więc  dalsze przedłuŜenie umowy  i jeŜeli na czas nieokreślony to uzyskuje 
ona prawo pierwokupu  lub przetarg  i sprzedaŜ. 
 
Komisja po dyskusji  proponuje  zawrzeć umowę na czas  nieokreślony, zrobić wycenę  
mieszkania  i decyzja o sprzedaŜy. 
 
Wójt Gminy – dokumentacja  na wodociąg w Przegalinach DuŜych, zasięgałem opinii w 
Geodezji i koszt mapek potrzebnych do dokumentacji 35 tys. zł.,  to koszt całej dokumentacji 
ile?  Został  o głoszony nabór wniosków  na wodociągowanie  więc moŜe przygotujemy 
wniosek i wystąpimy z wnioskiem na lata 2012/13. 
 
Gospodarka komunalna -  jest odpowiedź negatywna i dalej nie wiem co -  poŜyczka i 
zakupić   ciągnik i beczkę. Mamy 70 tys. zł. to wystarczy tylko na ciągnik. 



Byliśmy w melioracji obiecali oczyścić ciek A oraz jeŜeli się uda to i śarnicę. 
Oświetlenie uliczne – Komisja proponuje wprowadzić ograniczenia -  świecić  co 2 lampa a 
tutaj w Komarówce pozostawić wszystkie lampy  na   ul. Lubelskiej, Staszica i  
Międzyrzeckiej  tylko skrócić czas świecenia. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant      Przewodniczący  Komisji 
 
         Wiesława Troć        Tomasz Weremczuk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


